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/ I INTERPELACJA

w sprawie o6wietlenia zlokalizowanego przy ul. Ptockiej

Na proSbq mieszkaric6w budynk6w wielorodzinnych zlokalizowanych we

Woclawku pzy ul. Ptockiej, zwracam siq z pro5bq o wymianq zar6wek

umieszczonych w lampach typu parkowego, z uwagi na ich mal4 skutecznoSi.

Wymieniono rodzaj o6wietlenia na Led. Niestety ptzy ul. Plockiej w lampach

typu parkowego, nie spelnilo one swojej roli. Pole oddziah/wania lamp ulicznych uleglo

znacznemu zmniejszeniu. Na osiedlu zrobilo siq znacznie ciemniej, co zmniejszylo

w5r6d mieszkaic6w poczucie bezpieczenstwa.

Proszq o powr6t do stanu pierwotnego lub zwiqkszenia zakresu mocy /
strumienia Swietlnego, aby lampy spelnialy swoje zadania.

Z powa2aniem
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